
Protokół  Nr I/06 
 

z I inauguracyjnej sesji V kadencji Rady Gminy Mieścisko wybranej w wyborach  
12 listopada 2006 r., która odbyła się w dniu 24 listopada 2006 r. w godz. 12.00 do 14.30 w 

sali sesyjnej Urzędu Gminy w Mieścisku. 
 
 

Adn. 1 
 
 I inauguracyjną sesję V kadencji Rady Gminy Mieścisko otworzył Przewodniczący 
Rady poprzedniej kadencji – P.Janusz Górski, który jednocześnie zgodnie z art.20 ust.2 
ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym zwołuje pierwszą sesję na dzień 
przypadający w ciągu 7 dni po ogłoszeniu zbiorczych wyników wyborów do rad na obszarze 
całego kraju. 
Otwierając sesję wypowiedział słowa: „Otwieram I inauguracyjną sesję V kadencji Rady 
Gminy Mieścisko wybranej w wyborach 12 listopada 2006 r.”. 
Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji powitał obecnych na dzisiejszej sesji: 
- radnych Rady Gminy Mieścisko 
- Księdza Kanonika – Stanisława Podlewskiego – Proboszcza Parafii Kościoła Rzymsko-
Katolickiego w Mieścisku, 
- Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
- radnych Powiatu Wągrowieckiego, 
- Prezesa Zarządu Gminnego Koła Kombatantów R.P i byłych więźniów politycznych – 
P.Jana Gulcza 
- kierowników jednostek organizacyjnych gminy, 
- sołtysów wsi 
- wszystkich gości i uczestników sesji. 
Z kolei Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie aby uczcić minutą ciszy 
pamięć górników, którzy zginęli w ostatnich dniach w kopalni „Halemba” w Rudzie Śląskiej. 
 
Adn. 2 
 
 Przewodniczący Rady poprzedniej kadencji poprosił o odśpiewanie uczestników sesji 
hymnu państwowego. Hymn został odśpiewany z wykorzystaniem podkładu muzycznego z 
płyty CD. 
 
Adn. 3 
 
 Zgodnie z § 17 ust.2 pkt.4 statutu Gminy Mieścisko Przewodniczący Rady 
poprzedniej kadencji powierzył przewodnictwo obrad najstarszemu wiekiem spośród nowo 
wybranych radnych radnemu-seniorowi P.Włodzimierzowi Wieścickiemu. 
Radny-senior podziękował za powierzenie przewodnictwa dzisiejszej sesji.  Na wstępie 
pogratulował radnym dokonanego przez społeczeństwo gminy wyboru życząc trwałych 
efektów w pracy. Radny-senior powiedział cyt. „być radnym to społeczne wyróżnienie ale 
także obowiązek i odpowiedzialność za wspólne zarządzanie w interesie ogółu mieszkańców. 
Spełnianie służebnej roli wobec społeczeństwa to dewiza, którą każdy z nas powinien w 
praktyce realizować.” 
 
Adn. 4 – Akt ślubowania radnych 
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 Radny-senior wyjaśnił, że zgodnie z art.23a ustawy o samorządzie gminnym, radni 
przed przystąpieniem do wykonywania mandatu składają ślubowanie. Radny-senior 
poinformował, że ślubowanie odbywa się w ten sposób, że po odczytaniu roty wywołani 
kolejno z nazwiska i imienia radni powstają i wypowiadają słowo „ślubuję”. Ślubowanie 
może być złożone z dodaniem zdania „Tak mi dopomóż Bóg”. 
Radny-senior poprosił uczestników sesji o powstanie, poczym odczytał rotę ślubowania: 
„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 
mieszkańców”. Po odczytaniu roty radny-senior wypowiedział słowa „ślubuję tak mi 
dopomóż Bóg”. Z kolei radny senior wywoływał kolejno alfabetycznie z nazwiska i imienia 
radnych do złożenia ślubowania. Wszyscy radni i radne po wywołaniu składali przysięgę 
wypowiadając słowa: ślubuje-tak mi dopomóż Bóg” 

1. Dereziński Ludwik 
2. Górski Janusz 
3. Hoffmann Adam 
4. Kapczyńska Elżbieta 
5. Kuryłowicz Andrzej 
6. Martyńska Aleksandra 
7. Migas Ireneusz 
8. Plewa Daniel 
9. Rodzewicz Ryszard 
10. Rojewski Stanisław 
11. Starosta Elwira 
12. Toboła Daniela 
13. Witucki  Marian 
14. Wojtyszyn Jan 
 

(Rota ślubowania stanowi załącznik  do protokołu z sesji). 
 
Po zakończeniu ślubowania radny-senior poprosił o zabranie głosu Kanonika Księdza 
Stanisława Podlewskiego – Proboszcza Parafii Kościoła Rzymsko-Katolickiego w Mieścisku. 
Ksiądz Kanonik na wstępie podziękował Radzie i Wójtowi za zaproszenie. 
W swojej wypowiedzi nawiązał do odczytania wzoru flagi gminy Mieścisko. Biało-czerwona, 
kiedy pod wpływem wiatru powstaje fala, ruch, a ruch to życie. Jednocześnie jest na niej  
symbol przynależności narodu:  godło i patron Św. Michał walczący ze złem. Nasi 
przodkowie dając taki herb chcieli powiedzieć, że mamy być zakorzenieni tak jak Św.Michał 
(Któż jak Bóg?) Wszelkie prawo, wszelkie ludzkie decyzje muszą być zakorzenione w Bogu. 
Jednocześnie zwrócił się do radnych jeśli chcą dobrze  rządzić to trzeba kochać tę ziemie, 
kochać tradycje tej ziemi, strać się o dobry rozwój, umiłowanie tej małej ojczyzny, otwarcie 
się na dobro drugich. Trzeba szanować człowieka, społeczeństwo gminy ale i szanować 
każdego człowieka. Ksiądz Kanonik również wyraził nadzieję, że Wysoka Rada w szczególny 
sposób będzie miała na uwadze sprawy młodzieży, młodego pokolenia. Wiemy, że młodzież 
potrzebuje szczególnej opieki, podobnie jak tej opieki potrzebuje rodzina, a szczególnie 
rodziny patologiczne. Po krótkim wystąpieniu Ksiądz Kanonik odczytał fragment modlitwy o 
ojczyźnie Ks. Piotra Skargi, przenosząc ten tekst na naszą małą ojczyznę –gminę. Ksiądz 
Kanonik udzielił Radzie błogosławieństwa w dziele które wiąże się z zaufaniem 
społeczeństwa. 
Radny-senior podziękował Księdzu Kanonikowi za wystąpienie. 
 
Adn. 5 – stwierdzenie quorum. 
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 Radny-senior poinformował, że na 15 radnych Rady Gminy, na dzisiejszej sesji 
obecnych jest 15, wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania 
uchwał. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy stanowi załącznik  do protokołu). 
 
Adn. 6 – Wybór komisji skrutacyjnej 
 
 Radny-senior poinformował o konieczności dokonania wyboru na dzisiejszej sesji 
komisji skrutacyjnej, która przeprowadzi wszystkie tajne głosowania w czasie dzisiejszego 
posiedzenia, tj. wybory Przewodniczącego Rady i Wiceprzewodniczących Rady. 
Jednocześnie wyjaśnił, że kandydować do komisji skrutacyjnej  mogą radni, którzy nie 
zamierzają kandydować na stanowisko Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy. 
Po wyjaśnieniach radny-senior poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej, 
jednocześnie zaproponował powołać komisję w składzie 3-osobowym. Następnie zapytał czy 
są inne propozycje. Z uwagi na ich brak uznał, że 3-osobowa komisja skrutacyjna spełni 
swoje zadanie. 
Z kolei radny-senior poprosił o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej: 

- radna Starosta – podała kandydaturę radnego Andrzeja Kuryłowicza, 
- radny Witucki – podał kandydaturę radnego Ireneusza Migasa 
- radny Górski – podał kandydaturę radnej Danieli Toboła. 

Radny-senior zwrócił się z pytaniem do każdego ze zgłoszonych kandydatów czy wyrażają 
zgodę na kandydowanie ? W/w radni wyrazili zgodę. 
Następnie radny-senior zwrócił się z pytaniem do radnych: kto jest za tym aby komisja 
skrutacyjna została powołana w składzie: 

- radny Andrzej Kuryłowicz 
- radny Ireneusz Migas 
- radna Daniela Toboła 

Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 15 głosach „za” zdecydowali aby komisja skrutacyjna 
została powołana w w/w składzie. 
Następnie radny-senior poprosił o ustalenie Przewodniczącego komisji skrutacyjnej. Komisja 
na chwilę wyszła z sali celem ukonstytuowania się. Po chwili radny-senior zakomunikował, 
że komisja skrutacyjna wybrała na Przewodniczącego – P.Ireneusza Migasa. 
 
Adn. 7 – Wybór Przewodniczącego Rady 
 
 Radny-senior poinformował, że zgodnie z art. 19 ust.1 ustawy o samorządzie 
gminnym, Rada Gminy wybiera ze swego grona Przewodniczącego Rady Gminy 
bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady, 
w głosowaniu tajnym. Zadaniem Przewodniczącego jest wyłącznie organizowanie pracy rady 
oraz prowadzenie obrad rady. 
Z kolei radny-senior poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady 
Gminy. 

- radny Migas – zgłosił kandydaturę radnej Pani Elżbiety Kapczyńskiej, przedstawiając 
jej krótka charakterystykę. P.Elżbieta Kapczyńska do samorządu gminnego została 
wybrana w 1990 r. i w kolejnych wyborach społeczeństwo obdarzało ja zaufaniem, 
osiągając każdorazowo duże poparcie. W latach 1990-1998 była członkiem Zarządu 
Gminy. Przez wszystkie kadencje była Wiceprzewodniczącą Rady i tę funkcje pełniła 
do końca ubiegłej kadencji. W 2005 r. została uhonorowana przez Marszałka 
Województwa Wielkopolskiego tytułem najlepszego samorządowca Wielkopolski. 
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Zdaniem radnego kandydatura P.Elżbiety Kapczyńskiej jest najbardziej odpowiednia 
do reprezentowania i pełnienia tej zaszczytnej funkcji. Na zakończenie radny dodał, że 
jest przekonany, że praca P.Elżbiety Kapczyńskiej przyczyni się do dalszego rozwoju 
naszej gminy. 

- - radny Rodzewicz – zgłosił kandydaturę P.Janusza Górskiego na funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy. Pełnił on tę funkcje dobrze w poprzedniej kadencji. 
Dobrze reprezentował gminę, radnych na zewnątrz. Dobrze reprezentował gminę 
także w kontaktach z krajami zachodnimi, np. Niemcami znając język niemiecki. W 
ostatnich i przedostatnich wyborach otrzymał największą liczbę głosów. Jest to też 
pewien dowód zaufania do jego osoby przez społeczeństwo.  

Innych kandydatów na Przewodniczącego Rady Gminy nie zgłoszono. 
W związku z powyższym radny-senior zapytał kandydatów czy wyrażają zgodę na 
kandydowanie ? W pierwszej kolejności Panią radną Elżbietę Kapczyńską – która 
wyraziła zgodę na kandydowanie. Następnie P.Janusza Górskiego, który również wyraził 
zgodę na kandydowanie. W związku z powyższym radny-senior zarządził 
przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy   
Komisja skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania. Radny-senior 
ogłosił 5-minutową przerwę. 
Komisja skrutacyjna po przygotowaniu kart do głosowania powróciła na salę obrad. 
Radnym zostały rozdane kartki. Z kolei Przewodniczący komisji skrutacyjnej – P.Ireneusz 
Migas objaśnił sposób głosowania wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. Radny 
dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku „x” w kratce obok nazwiska jednego z 
kandydatów głosując „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący”.. Ponadto Radca Prawny – 
P.Mirosława Nowakowska w związku z występującymi wątpliwościami radnych 
wyjaśniła, że wyboru Przewodniczącego Rady Gminy dokonuje się bezwzględną 
większością głosów, która mówi o tym, że liczba głosów „za” jest większa od sumy 
głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” czyli dla wyboru radny winien otrzymać 8 
głosów „za”. Radny nie może postawić 2 głosów „za”, bo wówczas głos jest nieważny. 
Przed przystąpieniem do głosowania Komisja skrutacyjna sprawdziła urnę, poczym 
zamknęła ja na klucz. Zgodnie z procedurą przeprowadzania głosowania tajnego 
zapisanego w statucie, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał kolejno z listy 
obecności nazwiska radnych, którzy podchodzili do urny dokonując wyboru, poczym 
kartkę do głosowania wrzucali do urny. 
Po głosowaniu Komisja skrutacyjna  udała się policzyć głosy, a radny-senior w tym czasie 
zarządził chwilę przerwy. Po przerwie wznowiono obrady, a Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej odczytał protokół wyników głosowania wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy. W wyniku przeprowadzonego głosowania zgłoszeni kandydaci na 
Przewodniczącego Rady Gminy otrzymali następującą ilość głosów: 
- Janusz Górski: 

 - 6 głosów „za” 
 - 8 głosów „przeciw” 
 - 1 głos „wstrzymujący” 
      - Elżbieta Kapczyńska: 
 - 8 głosów „za” 
 - 6 głosów „przeciw” 
 - 1 głos „wstrzymujący” 
Wymaganą bezwzględną ilość głosów otrzymała radna Elżbieta Kapczyńska i tym samym 
została wybrana Przewodniczącą Rady Gminy Mieścisko. 
(Protokół Komisji Skrutacyjnej wyboru Przewodniczącego Rady Gminy wraz z kartkami do 
głosowania stanowi załącznik do protokołu). 
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Podsumowaniem dokonanego wyboru było odczytanie przez radnego-seniora uchwały w 
sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy. 
(Uchwała Nr I/1/06 – w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy stanowi załącznik 
do protokołu) 
Nowo wybrana Przewodnicząca Rady podziękowała za wybór i za  udzielone zaufanie. 
Jednocześnie zaprosiła wszystkich radnych do współpracy. Ze swojej strony zadeklarowała 
sumienność i rzetelność w służbie dla gminy Mieścisko. Ponadto podziękowała swojemu 
koledze kontrkandydatowi P.Januszowi Górskiemu, który w równej walce stanął do ubiegania 
się o funkcję Przewodniczącego Rady. 
Nowo wybranej Przewodniczącej Rady złożone zostały gratulacje i kwiaty. 
 
Adn. 8. Przekazanie przewodnictwa posiedzenia nowo wybranej Przewodniczącej Rady 
Gminy. 
 
 Po wyborze  radny-senior przekazał dalsze przewodnictwo posiedzenia nowej 
Przewodniczącej Rady Gminy. 
Przewodnicząca Rady Gminy przystąpiła do realizacji kolejnego porządku sesji, jakim był 
wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
 
Adn. 9 Wybór Wiceprzewodniczących Rady Gminy 
 
 Zgodnie z art.19 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, Rada 
Gminy wybiera ze swego grona Wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów w 
obecności co najmniej połowy ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym. Zgodnie z  
§ 15 Statutu Gminy, Rada Gminy Mieścisko na 2 Wiceprzewodniczących. 
Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała  jako pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy – P.Janusza Górskiego. Radny Górski wyraził zgodę na kandydowanie. 
Z kolei radny Górski zaproponował na drugiego Wiceprzewodniczącego radnego Adama 
Hoffmanna. Radny Hoffmann wyraził zgodę na kandydowanie. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. Po wyczerpaniu zgłoszeń Przewodnicząca Rady Gminy 
zamknęła listę zgłoszeń. Następnie zarządziła głosowanie tajne w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy prosząc Komisję Skrutacyjną o przygotowanie kart do 
głosowania. Przewodnicząca Rady ogłosiła 5-minutową przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. Przewodniczy Komisji Skrutacyjnej objaśnił sposób 
głosowania: radny głosuje poprzez postawienie znaku „x” w kratkach obok nazwisk 2 
kandydatów z głosem „za”, „przeciw” lub „wstrzymujący”. Przed przeprowadzeniem 
głosowania Komisja Skrutacyjna sprawdziła czy urna jest pusta. Następnie zamknęła ją na 
klucz. Procedura głosowania tajnego odbyła się podobnie jak przy wyborze 
Przewodniczącego Rady Gminy. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał kolejno z 
listy obecności nazwiska i imiona radnych, którzy podchodzili do urny, dokonując wyboru i 
wrzucali kartkę do głosowania. Po głosowaniu Komisja Skrutacyjna udała się policzyć głosy, 
a Przewodnicząca Rady zarządziła 5-minutową przerwę. Po przerwie obrady zostały 
wznowione. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał Protokół Komisji Skrutacyjnej 
wyników głosowania wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
W wyniku głosowania zgłoszeni na Wiceprzewodniczących Rady kandydaci otrzymali 
następującą ilość głosów: 
Górski Janusz: 

- głosów „za” 13 
- przeciw „2” 

Hoffmann Adam: 
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- głosów „za” 10 
- głosów „przeciw” 3 
- wstrzymujące 2 

i tym samym wymaganą bezwzględną większość głosów otrzymali: radny Janusz Górski i 
radny Adam Hoffmann i zostali wybrani Wiceprzewodniczącymi Rady Gminy. 
Nowo wybranym Wiceprzewodniczącym Rady zostały złożone gratulacje z  okazji wyboru. 
Z kolei Przewodnicząca Rady odczytała uchwałę w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 
Rady Gminy. 
(Uchwała Nr I/2/06 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Gminy stanowi 
załącznik do protokołu). 
 W związku z faktem, że do Komisji Rewizyjnej swój akces zgłosiły 4 osoby, a 
Komisja ta zgodnie ze statutem winna  liczyć 3 osoby, a zatem nad każdą z tych osób należy 
przeprowadzić osobne głosowanie. W wyniku głosowania 1 osoba nie wejdzie a zatem będzie 
musiała zadeklarować pracę w innej Komisji. 
Do Komisji Rewizyjnej zadeklarowali się: 

- radny Marian Witucki 
- radny Ludwik Dereziński 
- radna Aleksandra Martyńska 
- radny Daniel Plewa 

W związku z powyższym w pierwszej kolejności zdecydowano dokonać wyboru Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Adn. 10. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Mieścisko. 
 
 Przewodnicząca Rady kolejno poddawała pod głosowanie nazwiska radnych, którzy 
zadeklarowali pracę w w/w Komisji. 
W pierwszej kolejności poddała pod głosowanie kandydaturę Mariana Wituckiego zapytując” 
kto jest za tym żeby był członkiem Komisji Rewizyjnej ? 
W wyniku głosowania jawnego 13 radnych głosowało „za”, 1 „przeciw” i 1 radny „wstrzymał 
się od głosu”. 
Następnie poddała pod głosowanie kandydaturę Ludwika Derezińskiego. 
W wyniku głosowania: 12 radnych głosowało „za”, 1 „przeciw” i 2 „wstrzymało się od 
głosu”. 
Następnie poddała pod głosowanie kandydaturę radnego Daniela Plewy. 
W wyniku głosowania: 4 radnych głosowało „za”, 6 „wstrzymało się od głosu” i 5 radnych 
było „przeciw”. 
Na koniec poddała pod głosowanie kandydaturę radnej Aleksandry Martyńskiej. W wyniku 
głosowania: 11 radnych głosowało „za” i 4 „wstrzymało się od głosu”. 
Przewodnicząca Rady ogłosiła wyniki jawnego głosowania wyboru kandydatów do Komisji 
Rewizyjnej. 
W skład Komisji Rewizyjnej weszli następujący radni: 

- radny Marian Witucki 
- radny Ludwik Dereziński 
- radna Aleksandra Martyńska 

W wyniku ukonstytuowania skład Komisji Rewizyjnej przedstawia się następująco: 
- Przewodniczący – Marian Witucki 
- Z-ca – Ludwik Dereziński 
- Członek – Aleksandra Martyńska 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 
którą następnie poddała pod głosowanie. 
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Uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” i stanowi załącznik 
do protokołu. 
Radny Daniel Plewa, który nie wszedł do Komisji Rewizyjnej zadeklarował pracę w Komisji 
Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu. 
 
Adn. 11 -  Uchwała w sprawie ustalenia przedmiotu działania składu osobowego stałych 
Komisji Rady Gminy z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały w pierwszej kolejności przedstawiając 
przedmiot działania Komisji, a następnie składy osobowe na podstawie pisemnych deklaracji 
złożonych przez radnych: 
- do Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i Samorządu zgłosili swój akces 
następujący radni: 

- Stanisław Rojewski 
- Włodzimierz Wieścicki 
- Elwira Starosta 
- Daniel Plewa 
- Jan Wojtyszyn 

- do Komisji Przestrzeganua Prawa, Ochrony Środowiska i Komunikacji zadeklarowali pracę: 
- radny Janusz Górski 
- radny Ireneusz Migas 
- radny Adam Hoffmann 

- do Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zadeklarowali pracę: 
- radny Ryszard Rodzewicz, 
- radny Andrzej Kuryłowicz, 
- radna Daniela Toboła 

Do projektu uchwały zgłoszono zapytania: 
- radny Kuryłowicz – zapytał czy jest możliwość połączenia Komisji Rolnictwa z 

Komisją Prawa z uwagi na małe 3-osobowe składy ? 
- - radny Wojtyszyn – który zadeklarował pracę w najliczniejszej 5-osoboweh Komisji 

Oświaty poinformował, że może przenieść się do Komisji Rolnictwa, Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu; 

- radny Wieścicki – zaapelował do radnego o nie przenoszenie się; 
- Wójt – zaproponował aby dzisiaj podjąć uchwałę w składzie proponowanym jaki jest, 

wniosek radnego Kuryłowicza rozpatrzyć na jednym z następnych posiedzeń Rady i tę 
uchwałę zmienić .Dzisiaj nie można bo nie jest zmieniony statut w którym jest mowa 
o 3 komisjach. 

- radna Kapczyńska – zapytała radnego Wojtyszyna czy jego deklaracja przeniesienia 
do Komisji Rolnictwa jest aktualna ? 

- - radny Wojtyszyn – uznał, że jeśli w jednej Komisji jest 3 a w drugiej 5 to 
przeniesienie jest zasadne. 

- radny Rojewski – patrząc perspektywicznie, jeżeli zostaną połączone 2 Komisje to 
jego zdaniem P.Wojtyszyn winien pozostać w Komisji Oświaty. Komisja Oświaty 
wybrała P.Wojtyszyna na Z-cę Przewodniczącego a P.Wieścickiego – na 
Przewodniczącego i Komisja mogłaby być 5-osobowa. 

- radny Wieścicki – jeśli jest mowa o zmianie statutu zaproponował, że zakres 
przedmiotowy Komisji Oświaty winien brzmieć: Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej i Sportu 

- - radny Wojtyszyn – nadal podtrzymywał swoją decyzję aby przejść do Komisji 
Rolnictwa; 
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- radna Kapczyńska – poprosiła o ukonstytuowanie się Komisji Rolnictwa: 
- Przewodniczący – Andrzej Kuryłowicz 
- Z-ca Przewodniczącego – Ryszard Rodzewicz 
- Członek Komisji – Daniela Toboła 
- Członek Komisji – Jan Wojtyszyn 
- radna Kapczyńska – zapytała czy Komisja Rolnictwa chciałaby zmienić 

Przewodniczącego lub Zastępcę po wejściu do niej radnego Wojtyszyna ? 
- Członkowie Komisji zdecydowali że nie będą zmieniać. 
- radny Wieścicki – w związku z odejściem z Komisji Oświaty P.Wojtyszyna 

zaproponował na Z-cę tej Komisji radnego Rojewskiego. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady ponownie odczytała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia przedmiotu działania i składu osobowego stałych Komisji 
Rady Gminy, z wyłączeniem Komisji Rewizyjnej po ukonstytuowaniu się Komisji. 
Z kolei poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała w głosowaniu jawnym  została 
przyjęta jednogłośnie przy 15 głosach „za” 
(Uchwała Nr I/4/06 – stanowi załącznik do protokołu z sesji). 
 
Adn. 12. Sprawozdanie dotychczasowego Wójta o stanie gminy, w tym informacja 
Skarbnika Gminy. 
 
Wójt przedstawił informację o wykonywanych aktualnie zadaniach według stanu na  
24 listopada 2006 r. 
Z kolei Skarbnik Gminy odczytała informację o sytuacji finansowej gminy.  
 
Adn. 13. Wolne głosy i wnioski 
 

Głos zabrał  P.Jan Gulcz – Prezes Zarządu Gminnego Koła Kombatantów i Byłych 
Więźniów Politycznych, który  pogratulował z okazji wyboru Wójtowi, radnym i nowo 
wybranej Przewodniczącej Rady Gminy życząc wszystkim dobrej pracy na rzecz 
społeczeństwa gminy,  kierując się w rządzeniu dobrem gminy ze wskazaniem na  
bezrobotnych, chorych, niedołężnych. Na zakończenie podziękował byłemu 
Przewodniczącemu Rady oraz radnym byłej kadencji. 
Przewodnicząca Rady – odczytała gratulacje dla radnych z okazji wyboru od Kierownika 
wraz  z pracownikami Zakładu Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. 
Na zakończenie radnym zostały rozdane druki oświadczeń majątkowych, jakie zobowiązani 
są złożyć w związku z objęciem mandatu radnego. 
 
Adn. 14. Zakończenie 
 W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady dokonała 
zamknięcia sesji. Wypowiadając słowa: „Zamykam I inauguracyjną sesję V kadencji Rady 
Gminy Mieścisko”. 
 
 Protokółowała:         Przewodniczyli posiedzeniu: 
 
 Inspektor ds. obsługi           Radny-senior 
 organów gminy 
                 (Włodzimierz Wieścicki) 
 (Wiesława Kujawa) 
         Przewodnicząca Rady 
 
         (Elżbieta Kapczyńska) 

 


